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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/13-24/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-13-2 
Rijeka,  25.11.2013. 
  

ZAPISNIK 
SA 45. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
45. sjednica VMO Grbci održana je 18.11.2013. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Marin Zubović, član VMO  

 Zdravko Francetić, član VMO 

 Milan Bačić, zamjenik predsjednika VMO  

 Dalibor Farkaš, član VMO.  

 Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 

 Milenko Silov, građanin 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 

Usvajanje zapisnika s 44. sjednice VMO Grbci održane 28.10.2013. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje malih komunalnih prioriteta za 2014.g. 
2. Pripreme za realizaciju programa "Doček Sv. Nikole" 
3. Razno 

 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 

G. Abramović obavijestio je prisutne vijećnike o pristiglim obrađenim stavkama prioriteta za 
2014.g. Od predloženih stavaka koje je vijeće u svibnju o.g. poslalo na obradu u OGU za 
komunalni sustav, za realizaciju treba 250.000 kn, potrebno je stavke svesti na 197.000 kn s koliko 
naš mjesni odbor može raspolagati. Nakon kraće diskusije usvojene su slijedeće stavke: 
 

R. br. OPIS Nadležnost 
Usvojena 
sredstva 

1 
Uređenje stubišta na pokosu istočno od kućnog broja 2 
u Dražičkoj ulici 

RP 30.000,00 

2 
Uređenje dijela nogostupa u Dražičkoj ulici istočno od 
kućnog broja 2  

RP 10.000,00 
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3 
Raščišćavanje šumske sastojine i odvoz otpada u 
Dražičkoj ulici sjeveroistočno od kućnog broja 42  

ZKD 70.000,00 

4 
Postava stola za stolni tenis sjeverno od košarkaškog 
igrališta u Dražičkoj ulici 

ZKD 10.000,00 

5 
Proširenje javne rasvjete na stepenicama u Dražičkoj 
ulici kod kućnog broja 2 

EN 34.000,00 

6 Sanacija nerazvrstanih cesta na području MO RP 43.000,00 

 
 
Zaključak: Ovime je zaključeno raspoređivanje sredstava za prioritete u 2014.g. Svaki novi 
zahtjev građana može se razmatrati samo za realizaciju u 2015.g. 
 
AD 2 

G. Abramović je podsjetio prisutne vijećnike da je krajnje vrijeme da se počnu pripreme za 
realizaciju programa Doček Sv. Nikole. Predložio je da se, kao i lani, primaju prijave djece kod 
tajnice u sjedištu mjesnog odbora. Tajnica će im kao potvrdu prijave dati pozivnicu s kojom će 
djeca doći na priredbu. Dogovorit će se suradnja s crkvom "Sv. križa" (Sv. Nikola i 2 anđela) te s 
vrtićem "Snjeguljica" (prigodni program). Predlaže da termin priredbe bude nedjelja 8. prosinca u 
14 sati, ali to će još dogovoriti s Crkvom i vrtićem. 
 
Zaključak: Prisutni vijećnici su se složili s prijedlozima g. Abramovića. 

  
AD3 

 G. Abramović je upoznao prisutne vijećnike o zahtjevu građana iz ulica Sušačko-
kastavskog odreda i Vrhovo (predstavnik građana g. Niko Ilić) da se dio ulice Vrhovo od kbr 
3 do 11 preregulira u dvosmjernu (kako je bilo ranije dok je autobusna linija 3 imala 
okretište u Primorskoj ulici). 

 
Zaključak: S obzirom da Vijeće nije stručno tijelo, peticija će se proslijediti "Rijekaprometu" 
da njihovi djelatnici procijene stanje na terenu i daju svoje mišljenje. 

. 

 G. Abramović izvijestio je prisutne vijećnike da je realizacija prioriteta iz 2013.g. Uređenje 
ceste i zida južno od kbr. 37 u Ulici Marije Grbac pod upitnikom. U slučaju da se navedeni 
prioritet ne bude mogao realizirati, bit će potrebno naći zamjenski.  

 
Zaključak: Prisutni vijećnici primili su na znanje navedene informacije. 

 

 G. Abramović je informirao prisutne vijećnike o radovima u Primorskoj ulici koji odlično 
napreduju. Posebno je naglasio nastojanja da se riješi nagib ceste radi poboljšanja 
odvodnje oborinskih voda kod kbr. 40. Također je, u razgovoru s građanima, ustanovljeno 
da odvodnja kod kbr 15 nije dostatna pa ju je potrebno kvalitetnije riješiti (postoji otvoreni 
sustav odvodnje preko privatnih vrtova bez upojnog bunara). G. Abramović planira 
sastanak na terenu s predstavnicima Grada i Rijekaprometa radi sagledavanja stanja i 
pokušaja iznalaženja rješenja. 

 
Zaključak: Prisutni vijećnici primili su na znanje navedene informacije. 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar: referent za mjesnu samoupravu: 

Vesna Širola  
Predsjednik VMO Grbci:  

Tomo Abramović 
 


